
Protokołu  
 z VI zwyczajnej sesji Rady Gminy w Liniewie 

                odbytej w dniu 19 kwietnia 2007 r. w godz. od 900 do 11ºº 
                        w sali GOKSiR w Liniewie przy ul. Dworcowej 3. 
 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych Przewodniczący Rady Gminy               
p. Ludwik Szparkowski stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ                  
w sesji uczestniczy 14 radnych (nieobecny radny Pan Bogdan Karczyński).   
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu). 
 
Ad.2 
Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Wiesław Szarmach – proszę o wykreślenie z porządku obrad uchwały w 
sprawie zasad udzielania i przyznawania stypendiów Wójta dla uczniów, gdyŜ 
nie jest ona dobrze opracowana, nie zgadzamy się co do punktów. Trzeba będzie 
ją jeszcze raz przejrzeć i poprawić. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za skreśleniem uchwały             
z porządku obrad? 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” wykreślili uchwałę z porządku obrad. 
 
Ludwik Szparkowski – proponuje zmianę punktu 6 na 7, a 7 na 6. Kto jest za 
zmianą kolejności punktów w porządku obrad? 
 
Radni 14 głosami „za” dokonali zmiany kolejności punktów w porządku obrad. 
  
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za przyjęciem porządku 
obrad sesji? 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad, który brzmi 
następująco: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i wnioski radnych.  
6. Informacja o oświadczeniach lustracyjnych radnych. 



7. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 2006 rok i podjęcie 
uchwały w udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Liniewo.  

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) wyraŜanie zgody na zamianę nieruchomości stanowiących własność 

komunalną gminy, 
b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego działki 

97/1 wieś Równe, obręb Chrztowo, 
c) zmian w budŜecie gminy. 

9. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
10. Wolne głosy i wnioski.  
11. Zakończenie sesji. 
 
Ad.3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szpakowski zapytał radnych kto jest                          
za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji? 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 
Ad.4 
Wójt Gminy Mirosław Warczak omówił sprawozdanie z podjętych działań                 
w okresie międzysesyjnym. 
(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Ad.5 
Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Alfons Troka  – kiedy będzie równiarka z wałem? Kiedy będzie podział 
tłucznia?   
- Ul. Szkolna -  kiedy będzie naprawiona? 
 
Ryszard Kruszyński – czy był ktoś zobaczyć na wysypisko? Nadal nic w tym 
kierunku nie zrobiono, a leŜy tam sporo śmieci na polach. 
 
Jerzy Czapiewski -  przy blokach jest chodnik a obok niego jest rów.                     
Trzeba to jakoś ogrodzić barierka, gdyŜ zagraŜa to bezpieczeństwu. 
- proszę o postawienie w Głodowie znaków ograniczenia szybkości, strasznie 
szybko tam jeŜdŜą. 
 
Jerzy Bałachowski – w imieniu mieszkańców Starego Wieca podziękował za 
pozytywne załatwienie sprawy chodzi o przepust. 
-  



Zdzisław Bela – czy jest podpisana jakaś umowa z PKP na tłuczeń? 
- sprawa dzieci w Iłownicy – czy jest moŜliwość by autobus przyjeŜdŜał po 

dzieci w inne miejsce? Tam gdzie stoją teraz jest złym miejscem, są tam bez 
opieki, blisko ulicy. 

 
Wiesław Szarmach – proszę o pisemną odpowiedź na moje interpelacje                   
z 3 ostatnich sesji. 
 
Ludwik Szparkowski  – dlaczego nikt nie zainteresował się znakiem, który leŜy 
przewrócony w Iłownicy? Tyle razy jeździ tam Bus, Pan Sekretarz i nikt tego 
nie naprawi.  
- ktoś zwrócił mi uwagę, Ŝe w gazecie w której były Ŝyczenia świąteczne były 

tylko od Wójta. Dlaczego nie były równieŜ od Rady? Zawsze tak było tym 
razem nie. 

 
Jerzy Czapiewski – Policja – nie ma ich, w ogóle się nie pojawiają. 
 
Ad.6 
Informacja o oświadczeniach lustracyjnych radnych. 
 
Jacek Sosnowski Sekretarz Gminy – omówił, dlaczego trzeba składać 
oświadczenia lustracyjne. 
 
Ad.7 
Przyjęcie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 2006 rok i podjęcie 
uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Liniewo. 
 
Ludwik Szparkowski  Przewodniczący Rady Gminy w Liniewie poprosił 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie stanowiska komisji                 
w sprawie sprawozdania z wykonania budŜetu za 2006 r.  
  
Sławomir Zabrocki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – komisja 
pozytywnie zaopiniowała przedstawione przez Wójta Gminy materiały 
dotyczące wykonania budŜetu. Pozytywnie oceniała prowadzenie polityki 
finansowej Gminy. Uznała, ze prawidłowo został zrealizowany plan w zakresie 
prowadzonych inwestycji i remontów dróg i chodników. Prawidłowo zostały 
wykonane zadania z zakresu administracji rządowej.  

Dochody budŜetu gminy uchwalono w wysokości 8.889.674,zł, które 
zostały zwiększone Uchwałami Rady i Zarządzeniami Wójta do wysokości 
10.836.396,zł. Na dzień 31.12.2006 r. wykonanie dochodów wynosiło – 
10.828.910,23zł, czyli 99,9% planu. 



Plan wydatków na początek roku zaplanowano w kwocie 10.366.674, zł.                    
po zmianach na dzień 31.12.2006 r. plan wynosił 11.922.714 zł natomiast 
wykonanie w kwocie 11.410.421,35 zł. stanowi 95,7% planowanych wydatków. 

Komisja jednogłośnie jest za udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy. 
 
Danuta Skuza - Skarbnik Gminy omówiła sprawozdanie z wykonania budŜetu 
gminy za 2006 rok 
 
Ludwik Szparkowski  Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę                           
Nr 50/III/2007 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku, która opiniuje 
pozytywnie wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Liniewie o udzielenie 
absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budŜetu za 2006 rok. 
 
Ludwik Szparkowski  poprosił o przedstawienie stanowiska poszczególnej 
komisji. 
 
Wiesław Szarmach - Przewodniczący Komisji Oświaty – komisja jednogłośnie 
jest za udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy. 
 
Jerzy Bałachowski – Przewodniczący Komisji Rolnej - komisja jednogłośnie 
jest za udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy. 
 
Benedykt Knitter  – Przewodniczący Komisji Komunalnej - komisja 
jednogłośnie jest za udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy. 
 
Ludwik Szparkowski  Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę w 
sprawie udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest                               
za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
Liniewo? 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli  
 Uchwałę Nr VI/33/2007 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy za 2006 r. 
 
Ad.8 
Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
- wyraŜanie zgody na zamianę nieruchomości stanowiących własność 

komunalną gminy 
 
Radni nie wnieśli uwag. 



Ludwik Szparkowski Przewodniczący Rady odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest                               
za podjęciem uchwały w sprawie wyraŜanie zgody na zamianę nieruchomości 
stanowiących własność komunalną gminy? 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli  
 Uchwałę Nr VI/34/2007 w sprawie wyraŜanie zgody na zamianę 
nieruchomości stanowiących własność komunalną gminy. 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
- uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego działki 

97/1 wieś Równe, obręb Chrztowo 
 
Ludwik Szparkowski Przewodniczący Rady odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest                               
za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego działki 97/1 wieś Równe, obręb Chrztowo? 
 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli  
 Uchwałę Nr VI/35/2007 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego działki 97/1 wieś Równe, obręb Chrztowo. 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
- zmian w budŜecie gminy 
 
Wiesław Szarmach - § 5 pkt 2 proszę o wyjaśnienie o jakie obiekty tu chodzi? 
 
Wójt – termo modernizacja – chodzi o ocieplenie sali gimnastycznej                          
w Liniewie, ocieplenie budynku Urzędu Gminy, wymiana okien w Bibliotece 
równieŜ wchodzi w to Szkoła Podstawowa w Głodowie. 
 
Ludwik Szparkowski Przewodniczący Rady odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest                               
za podjęciem uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy? 
 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli  
 Uchwałę Nr VI/36/2007 w sprawie zmian w budŜecie gminy. 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę do 10:30 
 



Po przerwie wznowiono obrady sesji. 
 
Ad.9 
Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
 
Piotr Piwowarczyk – nie ma Ŝadnego chętnego na prace interwencyjne. 
- śmieci na polach – nie byłem u sołtysa, wysłałem tam człowieka, ale on sam 

nie da rady tego posprzątać. MoŜe razem z dyrektorem szkoły i dziećmi                                   
to posprzątamy. 

- Powiadomimy Pana Skwierawskiego, sprawdzi ten rów. 
- Dowóz śmieci na wysypisko – została podjęta uchwała i zabrania się dowozu 

na wysypisko, 
- Stary Wiec – udało się zrobić jeden przepust, a ten drugi pojedziemy i go 

sprawdzimy, 
- Droga do Pana Landowskiego – chce sam to zrobić my tylko dostarczymy 

mu materiały, 
- Tłuczeń – mamy podpisane porozumienie, niedługo będziemy to dostarczać, 

zapewniają nas, Ŝe wszystkie drogi naprawią, 
- Znak jest gotowy trzeba go wstawić, 
 
Wójt –  był przyjęty regulamin dowodów, rodzice mają obowiązek aby 
doprowadzić do autobusu i je odebrać. 
- tłuczeń – rozdysponujemy 
- proszę o pozostanie Sołtysów po sesji.   
 
Wiesław Szarmach – ile i jakie to transporty tłucznia?  
 
Wójt – oficjalnego pisma nie mam, będzie dopiero potwierdzenie ale myślę, Ŝe 
gdzieś 800 ton. 
- ogłoszenie w gazetce reprezentuję Was wszystkich, zawsze było z Radą                 

i będzie nadal, to jakieś przeoczenie gazety. 
 
Romuald Kupper – czy moŜna by było wynająć kontener na śmieci i postawić 
go chociaŜ 2 razy w roku, by ludzie mogli wyrzucać śmieci? W kaŜdej wiosce              
2 razy w roku to nie będzie tak duŜo. 
 
Wójt –  chcemy być gminą ekologiczną, jest to kwestia ustalenia, musimy                   
to rozwaŜyć i porozmawiać o tym. Nasze wysypisko się zapełnia i powoli 
musimy myśleć o rekultywacji, a to teŜ wiąŜe się z kosztami. Musimy mieć 
świadomość, Ŝe będą podwyŜki za śmieci. 
 
Sławomir Zabrocki  – koszty za śmieci są znacznie większe. 
 



Wójt –  moŜemy sami ustalić cenę, było ustalone 16 zł. 
 
Romuald Kupper – czy jest to sprawdzone ile i kiedy się wywozi śmieci? 
 
Wójt  – musimy przeprowadzić kontrolę czy śmieci trafiają w wyznaczonych 
godzinach i ilościach, musimy przeprowadzić nadzór. 
 
Ad.10 
Wolne głosy i wnioski 
 
Gabriela Borowicka – przypomniała rolnikom jakie przepisy są aby na posesji 
był kosz. Poinformowała o szkoleniu PROW 2007 – 2013 i moŜliwości 
pozyskiwania środków finansowych na rozwój rolnictwa i obszarów wiejskich           
z EFRROW, które odbędzie się 24.04.2007 r. o godz. 10:00 w Urzędzie Gminy 
Liniewo. 
 
Jacek Sosnowski Sekretarz Gminy – poinformował wszystkich o godzinach                 
i dniach urzędowania w wolnych dniach w majowym weekendzie. 
 
Sławomir Zabrocki – jak to jest z kwotami paszowymi? 
 
Gabriela Borowicka wyjaśniła na czym to polega. 
 
Wójt –  jeśli w przyszłości wystąpi susza musimy inaczej do tego podejść. 
 
Tadeusz Borkowski – śmieci, dzikie wysypiska jak z tego wyjść i to załatwić? 
Jak tam sprawa Ŝe StraŜą Gminną? Czy juŜ coś wiadomo? 
 
Roman Kobiela – śmieci – były 4 duŜe kosze przez sezon, ale zrobiło się jedno 
wielkie wysypisko, ludzie się nauczyli a to tez duŜe koszta. Według mnie 
postawienie koszy na jakiś okres to nie jest dobra decyzja. 
 
Romuald Kupper – chodzi mi o nadmiar śmieci. 
 
Danuta Skuza – podziękowała za udzielenie absolutorium. 
 
Jerzy Czapiewski – jak wygląda sprawa melioracyjna? 
- przepust przy blokach, przy chodniku? 
- przejście – prośba o połoŜenie progów zwalniających. 
 
Krzysztof Michnowski  – wyraziłem obietnice w ostatnich latach było 
wykonywane sporo prac w Głodowie, są pewne niedoskonałości, wykonane źle. 



Mówiłem , Ŝe będzie to zrobione, przy blokach zostało wykonane odwodnienie, 
są teraz waŜniejsze sprawy np. dziury na ulicy i musimy to najpierw zrobić.  
 
 
Ad.11 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 11:30 
 
 
 
 
  Protokołowała 
 
Anna Turzyńska 
 


